



SHEN WAI INTERNATIONAL SCHOOL
深圳外國語學校國際部

SWIS

Website Disclaimer 免责声明

The information contained in this website is for general information purposes only. The information is provided by Shen Wai International School (SWIS) and while SWIS endeavour to keep the information up to date and correct, SWIS make no representations or warranties of any kind, express or implied, about the completeness, accuracy, reliability, suitability or availability with respect to the website or the information, products, services, or related graphics contained on the website for any purpose. Any reliance you place on such information is therefore strictly at your own risk.

本网站的资料仅供一般资讯用途。虽然深圳外国语学校国际部（SWIS）已尽力确保网站所载之资料内容及时更新和准确，SWIS 不对本网站或本网站出于任何目的所载的信息、产品、服务或所载相关图片的完整性、准确性、可靠性、恰当性或是否存在作任何明确或隐含的代表或保证。您对上述资料任何程度的依赖所产生的结果完全由本人负责。

In no event will SWIS be liable for any loss or damage including without limitation, indirect or consequential loss or damage, or any loss or damage whatsoever arising from loss of data or profits arising out of, or in connection with, the use of this website.

SWIS 不为任何由于使用本网站或与使用本网站有关造成的任何损失或损坏，包括直接或间接蒙受的不限程度的损失或损坏或者任何由于数据损失或利润损失而产生的损失或损坏负责任和法律责任。

Through this website you are able to link to other websites which are not under the control of SWIS. SWIS have no control over the nature, content and availability of those sites. The inclusion of any links does not necessarily imply a recommendation or endorse the views expressed within them. Every effort is made to keep the website up and running smoothly. However, SWIS takes no responsibility for, and will not be liable for, the website being temporarily unavailable due to technical issues beyond our control.

通过本网站所载链接访问的其他非本网站网页不受 SWIS 控制。SWIS 对此类其他网页的性质、内容和网页是否存在无控制权。本网站链接非本网站网页不代表对该网页所表达观点的推荐或支持。虽然 SWIS 在编制网站时已尽一切努力保证本网站的正常及顺利运行，SWIS 不对任何非 SWIS 可控的技术因素所造成的网页暂时失效承担任何责任或法律责任。